
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

           

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
Αθήνα, 24/02/2021 

Του:   Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 

Τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 
Τον κ. Υπουργό Υγείας 

  
 
ΘΕΜΑ:  «Ταλαιπωρούνται οι ασφαλισμένοι του ΕΦΚΑ στο νησί της Ρόδου»  
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Όπως μας πληροφορούν οι ασφαλισμένοι, προβληματική παραμένει, εδώ και πολλά χρόνια, η 
εξυπηρέτηση των ασφαλισμένων στο κτήριο του ΕΦΚΑ, στο νησί της Ρόδου, λόγω της 
ακαταλληλότητας του κτηρίου για τη στέγαση των υπηρεσιών του ΕΟΠΥΥ και των διοικητικών 
υπηρεσιών του ΕΦΚΑ. Το εν λόγω κτήριο είναι δυσπρόσιτο και είναι αραιά τα δρομολόγια της 
τοπικής αστικής συγκοινωνίας προς αυτό, με αποτέλεσμα, το οικονομικό κόστος μετάβασης με 
ΤΑΞΙ να βαρύνει σχετικά τους ασφαλισμένους, καθώς, το κτήριο βρίσκεται μακριά από το 
πολεοδομικό συγκρότημα της Ρόδου. Ο δε προθάλαμος της εισόδου στο ισόγειο του άνω κτηρίου, 
επειδή μετατρέπεται σε χώρο αναμονής μεγάλου πλήθους κόσμου, λόγω έλλειψης άλλου 
κατάλληλου χώρου, όφειλε να διαμορφωθεί καταλληλότερα. Δεδομένων των ανωτέρω 
προβλημάτων, το παλαιό κτίριο του ΙΚΑ, το οποίο βρίσκεται σε καλή θέση μέσα στην πόλη, 
εφόσον κριθεί κατάλληλο από στατική άποψη, εκσυγχρονισθεί και επαναλειτουργήσει, αποτελεί την 
καλύτερη λύση για την αλλαγή στέγασης των υπηρεσιών του ΕΦΚΑ και του ΕΟΠΥΥ. Εξ’ άλλου, 
μεγάλος συνωστισμός παρατηρείται, επίσης, λόγω της ταυτόχρονης άφιξης, με το ίδιο πλοίο,  
πλήθους ασφαλισμένων από γειτονικά νησιά, που επίκειται να ελεγχθεί από ιατρικές επιτροπές, 
κατόπιν κλεισμένου ραντεβού. Σε περίπτωση, μάλιστα, τυχούσας απουσίας του εκάστοτε επίμαχου 
ιατρού ειδικότητας που εμπλέκεται στην εξέταση των ανωτέρω, υποχρεώνονται οι ασθενείς 
ασφαλισμένοι να επανέλθουν πάλι, στον άνω χώρο, σε λίγες εβδομάδες, με αποτέλεσμα να 
υποβάλλονται σε δυσβάστακτη δαπάνη και ταλαιπωρία οι εν λόγω, όντας στην πλειονότητά τους 
άποροι.   
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεσθε να προβείτε, άμεσα, προκειμένου να εξευρεθούν και να 
προωθηθούν λύσεις στα ως άνω προβλήματα, ώστε να εξυπηρετηθούν οι συνταξιούχοι του νησιού 
της Ρόδου, αλλά και των υπόλοιπων Δωδεκανήσων, τόσο όσον αφορά στο θέμα της στέγασης, 
όσο και όσον αφορά στην αδιάλειπτη παροχή των ιατρικών και διοικητικών υπηρεσιών της τοπικής 
υπηρεσίας στους μακρόθεν καταφθάνοντες ασφαλισμένους; 
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
https://www.rodiaki.gr/article/452785/talaipwroyntai-oi-asfalismenoi-toy-ika-sto-nhsi-ths-rodoy  

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

4531

Ημερομ. Κατάθεσης:

24/2/2021




